

汽车柔性屏遥控器说明书

一、产品简介

本遥控器专为汽车柔性屏控制设计，可便捷地对车辆的多种状态和提示功能进行远程操作，帮助您在驾驶过程中更好地与其他道路使用者沟通，提升行车安全与文明驾驶体验。

二、按键功能说明

1. 电源开关：红色按键，按下此键可开启或关闭遥控器电源。开启电源后，遥控器方可正常使用。
2. 关闭远光灯：用于提醒后方或前方车辆关闭远光灯，避免强光干扰。
3. 紧急情况：黄色警示标志按键，遇到突发紧急状况时按下，可向周围车辆发出警示信号。
4. 向左转：按下此键，车辆对应的左转提示功能启动，向后方车辆示意您即将左转。
5. 向右转：按下后，车辆右转提示功能开启，提示后方车辆您的右转意图。
6. 临时停靠：在需要临时停车时按下，告知后方车辆您的停车状态。
7. 笑脸表情：表达友好态度，可在与其他车辆友好互动时使用。
8. 保持车距：提醒后方车辆与您保持安全车距，提升行车安全性。
9. 减速慢行：用于提示前方或后方车辆减速，适用于路况复杂或需要降低车速的场景。
10. 车内有婴儿：按下此键，可向周围车辆表明车内有婴儿，提醒其他车辆注意驾驶平稳，减少鸣笛等干扰。
11. 倒车入库：在进行倒车入库操作时按下，提示周围车辆和行人注意您的倒车动作。
12. 礼让行人：提醒周围车辆和行人您会礼让行人，倡导文明驾驶。
13. 车有孕妇：表明车内有孕妇，希望其他车辆给予关照，注意驾驶安全。
14. 自动驾驶：若车辆具备自动驾驶功能，按下此键可启动或切换相关自动驾驶模式（请确保在符合相关法规和安全条件下使用）。
15. 等红灯跳舞表情：以轻松有趣的方式与周围车辆互动，可在等红灯时使用。
16. 追尾必嫁：趣味性提示按键，可用于轻松的驾驶环境中与后方车辆互动。
17. 禁止鸣笛：提示周围车辆不要鸣笛，适用于学校、居民区等需要安静的场所。
18. 实习：表明驾驶员为实习状态，提醒其他车辆多给予关照和注意。
19. 雨天路滑：在雨天等路面湿滑的情况下按下，提醒周围车辆注意路况，谨慎驾驶。
20. 双闪危险报警：按下此键，车辆双闪警示灯开启，用于在紧急或危险情况下发出明显警示信号。
21. 下车中，后车注意：在您准备下车时按下，提醒后方车辆注意您的下车动作，避免发生意外。

三、使用方法

1. 确保遥控器已安装好电池且电量充足。打开遥控器电源开关。
2. 根据实际驾驶需求，按下相应功能按键。按下按键后，车辆将通过对灯光、声音或其他方式向外界传达相应提示信息。
3. 操作完成后，若不再使用遥控器，可关闭电源开关以节省电量。

四、注意事项

1. 请使用符合规格的电池，并按照正确的正负极方向安装。
2. 避免在高温、潮湿或强磁场环境下使用和存放遥控器，以免影响其性能和使用寿命。
3. 不要频繁快速按下多个按键，以免造成功能混乱或误操作。
4. 遥控器仅为辅助驾驶沟通工具，驾驶员仍需时刻关注路况，遵守交通法规，安全驾驶。

5. 若遥控器出现故障或异常情况, 请勿自行拆解, 应及时联系专业维修人员进行检修。

五、维护与保养

1. 定期检查遥控器外观, 如有污渍或灰尘, 可用干净柔软的湿布轻轻擦拭。
2. 若长时间不使用遥控器, 建议取出电池, 以防电池漏液损坏遥控器。
3. 定期更换电池, 以确保遥控器的正常工作性能。当发现遥控器操作距离明显缩短或功能异常时, 可能是电池电量不足, 应及时更换电池。

遥控器解析



Manual for remote control of flexible screen of automobile

1. Product introduction

This remote control is specially designed for flexible screen control of the car. It can conveniently operate a variety of vehicle states and prompt functions remotely, helping you better communicate with other road users during driving, and improve driving safety and civilized driving experience.

2. Description of key functions

- 1). Power switch: Red button, press this button to turn on or off the power of the remote control. After the power is turned on, the remote control can be used normally.
- 2). Turn off the high beam: used to remind the rear or front vehicle to turn off the high beam to avoid strong light interference.
- 3). Emergency: Yellow warning sign button, press it when encountering an emergency situation to send a warning signal to surrounding vehicles.
- 4). Turn left: Press this button to start the corresponding left turn prompt function of the vehicle, indicating to the rear vehicle that you are about to turn left.
- 5). Turn right: After pressing, the vehicle's right turn prompt function is turned on to inform the following vehicle of your intention to turn right.
- 6). Temporary stop: Press when you need to stop temporarily and inform the vehicle behind you of your parking status.
- 7). Smile: Express friendly attitude and can be used when interacting with other vehicles in a friendly manner.
- 8). Keep a safe distance: remind the vehicles behind you to keep a safe distance from you to improve driving safety.
- 9). Slow down: used to prompt the vehicle in front or behind to slow down, suitable for complex road conditions or scenes that need to reduce the speed of the vehicle.
- 10). There is a baby in the car: Press this button to indicate that there is a baby in the car to surrounding vehicles, reminding other vehicles to pay attention to smooth driving and reduce distractions such as honking.
- 11). Backing into the garage: Press this button when performing the operation to remind surrounding vehicles and pedestrians to pay attention to your reversing action.
- 12). Yield to pedestrians: remind the surrounding vehicles and pedestrians that you will yield to pedestrians, advocate civilized driving.
- 13). Car with pregnant woman: indicates that there is a pregnant woman in the car, and hopes that other vehicles will give attention to driving safety.
- 14). Autonomous driving: If the vehicle has autonomous driving function, press this button to start or switch the relevant autonomous driving mode (please ensure that it is used in accordance with relevant regulations and safety conditions).
- 15). Wait for the red light dance expression: interact with surrounding vehicles in a relaxed and interesting way, which can be used when waiting for the red light.
- 16). Follow-up must marry: an interesting prompt button that can be used to interact with the vehicle behind in a relaxed driving environment.
- 17). No honking: A reminder to surrounding vehicles not to honk, applicable to schools, residential areas and other quiet places.

- 18). Practice: indicate that the driver is in practice state and remind other vehicles to pay more attention and care.
- 19). Slippery road in rainy weather: Press when the road is slippery in rainy weather to remind surrounding vehicles to pay attention to the road conditions and drive carefully.
- 20). Double flash danger alarm: Press this button to turn on the vehicle's double flash warning light, which is used to send a clear warning signal in an emergency or dangerous situation.
- 21). When getting off the car, the rear vehicle should pay attention: press it when you are ready to get off the car to remind the rear vehicles to pay attention to your action and avoid accidents.

3. Usage method

- 1). Make sure the remote control is fully charged with a battery. Turn on the power switch of the remote control.
- 2). Press the corresponding function button according to the actual driving requirements. After pressing the button, the vehicle will convey the corresponding prompt information to the outside world through the corresponding lights, sounds or other ways.
- 3). After the operation is completed, if you no longer use the remote control, you can turn off the power switch to save power.

4. matters needing attention

- 1). Use batteries that meet specifications and install them in the correct positive and negative directions.
- 2). Avoid using and storing the remote control in high temperature, humidity or strong magnetic field environment to avoid affecting its performance and service life.
- 3). Do not press multiple keys frequently and quickly to avoid functional confusion or misoperation.
- 4). The remote control is only an auxiliary driving communication tool. The driver still needs to pay attention to the road conditions, abide by traffic laws and regulations, and drive safely.
- 5). If the remote control is faulty or abnormal, do not disassemble it by yourself. Contact professional maintenance personnel for maintenance in time.

5. Maintenance and maintenance

- 1). Check the appearance of the remote control regularly. If there is any stain or dust, you can gently wipe it with a clean soft wet cloth.
- 2). If the remote control is not used for a long time, it is recommended to remove the battery to prevent the battery leakage from damaging the remote control.
- 3). Change the battery regularly to ensure the normal working performance of the remote control. When the operation distance of the remote control is obviously shortened or the function is abnormal, it may be due to insufficient battery power, and the battery should be replaced in time.

Remote control button description

遥控器解析

power switch

电源开关

turn left

向左转

Smiling face emoji

笑脸表情

a baby in the car

车内有婴儿

a pregnant woman in the car

车有孕妇

a baby in the car

追尾必嫁

The roads are slippery in the rain

雨天路滑



关闭远光灯

紧急情况

向右转

临时停靠

保持车距

减速慢行

倒车入库

礼让行人

自动驾驶

等红灯跳舞表情

禁止鸣笛

实习

双闪危险报警

下车中, 后车注意

Turn off the high beams

emergency

turn right

Temporary stop

Keep space

slow down

Park the car in reverse

Yield to pedestrians

automatic drive

Dance with the red light

No tooting

internship

Double flash danger warning

Getting out of the car, The rear car pay attention to safety

FCC Warning

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

NOTE 1: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

NOTE 2: Any changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.